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Saksnr.  Utval Møtedato 

002/21 Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 12.03.2021 

 
 
Høring - vidare utvikling av sjukehuset Innlandet 
 
Vedlegg: 
04.03.2021 Høring - videreutvikling av Sykehuset Innlandet HF 166135 
 
Saksopplysningar: 
 
Helse Sør-Øst RHF ynskjer spesielt å få tilbakemelding på følgande spørsmål:  
 

1. Hva er utfordringene med dagens sykehusstruktur sett fra kommunens perspektiv?  
2. Hva er kommunens primære og sekundære forslag til fremtidig, helhetlig 

sykehusstruktur i Innlandet?  
3. Hvordan vurderer kommunen det anbefaltehelhetligeløsningsalternativet innenfor det 

vedtatte målbildet,slik det er beskrevet i prosjektrapporten (kapittel 8.3.8)? 
4. Hvilke justeringer av virksomhet, funksjoner og/eller lokalisering kan eventuelt bidra til 

å gjøre den anbefalte løsningen bedre?  

 

Høringsdokumentene består av: Prosjektrapport «Konkretisering av bygg, lokalisering og 
bærekraft ved Sykehuset Innlandet HF»  
 

Nemnte dokument ligg som lenke i vedlegget. 
 
 
Framlegg til vedtak: 
Saka blir lagt fram utan framlegg til vedtak. 
 
 
 
Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 12.03.2021: 
 
Behandling: 
, foreslått av ,  

1. RMF har 4 uttalepunkt:   
a) Enhver løsning skal redusere transportbehovet mellom de ulike sykehus 
b) Videreutvikling av VLMS må prioriteres høyere. Videreutvikling må skje på de samme 
premisser som LMS Elverum 



c) RMF mener at samlokalisering av somatikk, psykiatri og rusbehandling kan være uheldig fra et 
brukerperspektiv. Vi mener saken bør undersøkes bedre. 
d) Sykehuset Innlandet bør gå inn på eiersiden i VLMS (jf LMS Hallingdal). 

 
 
Framlegg til vedtak som vart utarbeida i møtet: samrøystes vedteke 
 
 
RMF- 002/21 Vedtak: 

1. RMF har 4 uttalepunkt:   
a) Enhver løsning skal redusere transportbehovet mellom de ulike sykehus 
b) Videreutvikling av VLMS må prioriteres høyere. Videreutvikling må skje på de samme 
premisser som LMS Elverum 
c) RMF mener at samlokalisering av somatikk, psykiatri og rusbehandling kan være uheldig fra et 
brukerperspektiv. Vi mener saken bør undersøkes bedre. 
d) Sykehuset Innlandet bør gå inn på eiersiden i VLMS (jf LMS Hallingdal). 

 
 
 


